
                                       
  PROTOKOLL 
SPF Seniorerna Hagfors-Uddeholm 2018-02-06 
 
Art Styrelsemöte 
 
Tid 2018-02-06 kl 13.00-14.15 
 
Plats Odd Fellow-lokalen 
 
Närvarande Hans Liljas, ordf 
 Anita Beckman 
 Claes-Henrik Engström 
 Bo Henriksson 
 Leif Jansson 
 Sten-Åke Larsson 
 Ulla Nordin 
 Arne Högkvist 
 Curth Hedin 
 Birgitta Jansson 
 
1. Odföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
2. Föregående mötesprotokoll 
 Inget att erinra. 
 
3. Kassörens rapport 
 Kassa              758:- 
 Bank          19.799:- 
 Plusgiro     20.623:-  
 
4. KPR 
 Inget att rapportera. Nästa KPR-möte äger rum den 20 mars. 
 
5. Uppvaktning av medlemmar 
 Mitzerl Andersson 85 år den 24 februari. Ulla uppvaktar. 
 Ingegerd Kvarnåsen 85 år den 27 februari. Hans skickar blomstercheck. 
 
6. Mötet med nya medlemmar den 23 januari 
 Till detta möte hade inbjudan skickats till tio personer. Tre kom på mötet.
 Trots det låga deltagarantalet var det ett bra möte.  
 
7. Konferens ”Seniorerna i valet” torsdagen den 1 februari 
 Hans och Claes-Henrik deltog i detta möte. Hans berättade från mötet. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
8. Förberedelser inför årsmötet 
 Verksamhetsberättelsen gicks igenom. Samtliga styrelsemedlemmar 
 undertecknade densamma. 
 
 Bo redovisade bokslut, revision och budget. 
 
 Någon verksamhetsplan fanns inte klar. Skall färdigställas i eftermiddag. 
 
 Han  läste förslaget till styrelse med flera poster samt dagordning. 
 
9. Övriga frågor 
 Hans har beställt 100 st gratulationskort från Text & Bild 
 
 Leif meddelade att det kommit en förfrågan från distriktsstyrelsen om att 
 vi skall anordna DM i boule. Han kontaktar Ulf Hedenäs och Korpen. 
 
 Ulla skall kolla med Vuxenskolan och biblioteket ang anordnande av en 
 kurs i användning av läsplatta för våra medlemmar.  
 
 Ulla berättade att bokcirkeln har läst boken ”Återstoden av dagen” och 
 därefter hört efter på hotell Monica om möjligheten att visa film för mindre 
 grupper. Det finns plats för 25 personer till en kostnad av 800 kr. Årsmötet  
 skall tillfrågas om intresse finns att delta i sådana filmvisningar.   
 
 Leif berättade att årets Kick-Off går av stapeln i Arvika den 16 maj. 
 Dessutom berättade han om de två resor som sker för hela Värmland. 
 Den ena – en kryssning Oslo-Köpenhamn-Oslo den 7 maj och den andra 
 Helsingforskryssning med Sibeliuskonsert den 3 september.  
 
 Bestämdes att chokladaskar skall överlämnas till klubbvärdarna på årsmötet. 
 
10. Mötet avslutades. Inget mer möte sker innan årsmötet den 12 februari. 
 
 Vid protokollet 
 
 
 Birgitta Jansson 
  
 
 
 
   
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
  
  
                                  
 
 
 
 
 
 
  


